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     Särskilt yttrande 
Kommunfullmäktige 2020-11-19 

 

Ärende          § 92 Antagande av detaljplan för Apelvägen 
 

Miljöpartiet de Gröna yrkade i första hand på återremiss i ärendet, i enlighet med vårt 

yrkande i kommunstyrelsen (se tidigare särskilt yttrande från KS) och i andra hand 

bifall på hela planen. Vi hade velat ha ett omtag på planen för att säkerställa att 

förslaget stöds av en majoritet i kommunfullmäktige men också av fler invånare i 

närområdet. Om vår återremiss skulle falla yrkade vi därför på bifall till hela planen likt 

det tidigare beslut vi fattat i kommunfullmäktig förra mandatperioden.  

 

Det blir väldigt svårt när Moderaterna i kommunen varken står bakom sina tidigare 

byggprojekt eller den översiktsplan som de varit med och beslutat om. U-svängen i 

dessa frågor gör att vi under en lång tid kommer få svårt att bygga i kommunen och 

försvårar även möjligheten till att hitta gemensamma lösningar.  

 

Moderaternas förslag i kommunstyrelsen var att bara rösta igenom en halv detaljplan, 

något som inte är möjligt och inte heller önskvärt. I området finns väldigt begränsat 

med hyresrätter och vi i Miljöpartiet vill se en högre grad av blandade boendeformer i 

denna centrummiljö. Att enbart bygga Bo Aktivt befäster områdets icke-blandning av 

boendeformer. Det ska också tilläggas att i kommunstyrelsen så villkorades yrkandet 

med att byggandet av Bo Aktivt färdigställs efter att Tyresövägen är färdigbyggt, ett 

projekt som inte bara kräver enorma resurser men som också ligger väldigt långt fram i 

tiden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

för Miljöpartiet de gröna i Tyresö 

 

 

 

 

Mikael Ordenius, Gruppledare KF    


